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Адрес Quanex Building Products 
Truseal Technologies, Inc. 
6680 Parkland Blvd. 
Solon 44139

Страна Ohio

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Truseal produces superior warm edge spacer systems with consistent after-sales service and a warranty program for qualified window fabricators.
Window manufacturers can chose from a variety of Truseal high-performance spacers based on cost, manufacturing capabilities, thermal performance
and energy efficiency. The patented Duralite® is a third generation warm edge spacer system offering the lowest U-value rating compared with other
spacers and produces the highest energy-efficient window system available on the market. The design features a unique composite laminating
technology without the use of metal resulting in superior thermal and durability performance. Duralite´s technical performance in terms of low
conductivity, argon permeability and U-value is unparallel. At the same time, Duralite is simple to incorporate into existing automatic or manual
application platforms and its flexibility enables it to be adaptable to any window design.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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